
Öppet brev till Kommunstyrelsen

Det har kommit till vår kännedom att det finns planer på att Hemvården i Hällekis ska

förändra sitt sätt att handla matvaror.

Nu ska man beställa digitalt från en affär i en annan kommun, Lidköping, sedan ska det

transporteras till Hällekis. Detta känns befängt på flera sätt.

Hemvården har idag Coop på andra sidan gatan. Enkel väg för både beställning och

leverans.

Coop i Hällekis är avgörande för vår ort. Det är otroligt viktigt för samhället att det finns

service som att kunna handla mat, postombud med mera.

Hällekis samhällsförening vill snarare att fler ska handla här för att vi ska få behålla vår

lokala butik.

Coop i Hällekis har fått en fråga från er om de i nuläget kan ta emot beställningar digitalt.

Svaret blev nej då frågan var ställd om det finns idag och ingen förklaring lämnades till

frågan. Det förvånar att det inte gavs någon förklaring eller följdfråga om butiken är villig att

förhandla om ett sätt för framtiden.

Coop skulle göra det de kan för ordna detta på ett smidigt sätt. Coop vill självklart inte gå

miste om all inhandling som hemvården gör.

Vår fråga till Götene kommun är om det gjorts någon upphandling och varför Coop i Hällekis

i så fall inte fått chansen. Det borde vara en självklarhet att kommunen arbetar för att vi får

behålla vår lokala butik och inte tvärtom.

Det är inte heller ekonomiskt eller miljömässigt riktigt att köra varor från Lidköping.
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